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Амбасадор Хрватске у Београду Жељко Купрешак изјавио је јутрос да Хрватска није
имала намеру да понизи Србију позивом председнику Косова Фатмиру Сејдијуу на
данашњуинаугурацију новог председника Иве Јосиповића.

  

"Хрватска не може ићи против онога што је већ учинила признавањем Косова. Косово је
за Хрватску, као и за 65 земаља света, новонастала држава коју третирамо као и све
остале земље у окружењу", рекао је Купрешак за РТВ Б92.

  

Он је оценио да су односи Србије и Хрватске кључни за стабилност региона и поручио
да став Хрватске према Косову не би требало да утиче на односе са Србијом.

  

Чим нови председник хрватске Иво Јосиповић званично преузме ту финкцију, почеће
интензивнији разговори и припреме за његов сусрет с председником Србије Борисом
Тадиће, рекао је Купрешак, не прецизирајући када би сусрет мога да буде заказан.

  

Према речима хрватског амбасадора, након данашње инаугурације Јосиповића требало
би да почну и интензивнији разговори о свим "горућим питањима" између Хрватске и
Србије, а између осталог и о тужби за ратне злочине.

  

Он је рекао да је Европа кључ решења за све регионалне проблеме и да земље
југоисточне Европе због тога треба да заједно раде на интеграцији у ЕУ.

  

(Бета)
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